



香港特別行政區政府海事處

MARINE DEPARTMENT

THE GOVERNMENT OF THE HONG KONG SPECIAL ADMINISTRATIVE REGION

提交本地船舶安全管理手冊

SUBMISSION OF LOCAL SAFETY MANAGEMENT MANUAL

至：質量管理組

To: Quality Management Section

電郵:qms@mardep.gov.hk

傳真:2997 4241

第一部 提交人資料

Part I Particular of Submitter

安全統籌人姓名:

Name of Safety Coordinator:

職位:

Position:

公司名稱:

Name of Company:

第二部 確認**Part II Confirmation**

本人_____ (安全統籌人姓名) _____, 謹代表_____ (公司名稱) _____提交以下船舶的本地安全管理系統手冊:

I, _____ (Name of Safety Coordinator) _____, the undersigned, hereby submit the Local Safety Management Manual on behalf of _____ (Company Name) _____ for the following vessel(s):

船名 Vessel Name	擁有權證明書號碼 Certificate of Ownership Number
1.	1.
2.	2.
3.	3.
4.	4.
5.	5.
6.	6.
7.	7.
8.	8.
9.	9.
10.	10.

每份手冊已經過評估，並確認適合於上述船隻的運作。

Each manual has been assessed and found to be fit for operation aboard the respective listed vessel(s).

簽署:

Signature: _____

日期:

Date: _____

公司印章:

Company Seal: _____

收集個人資料聲明

根據《個人資料（私隱）條例》（第 486 章），資料當事人有權要求查閱及改正在此申請表提供的個人資料。如須查閱或改正此申請表的個人資料，請與海事處本地船舶安全組聯絡。

Personal Data Collection Statement

In accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap. 486), data subjects have a right to request access to and correction of their personal data provided in the application form. For access to or correction of personal data in the application form, please contact the Officer-in-charge, Quality Management Section of the Marine Department.